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                                           2014-06-16 

§20.       Mötets öppnande 

§21.       Närvarande / Frånvarande 

              Anneli Strand, Annelie Levin, Liza Darmell, Kathy Karlsson, Johan Holmqvist 

              Frånvarande: Maria-Helen Andersson, Marlene Karlsson, Olivia Rotegren 

§22.       Fastställande av dagordning 

              Dagordningen godkändes 

§23.       Val av protokollförare 

               Annelie Levin 

§24.        Val av justerare 

                Johan Holmqvist 

§25.         Föregående protokoll 

                Klart och utlagt på hemsidan och lades till handlingarna 

§26.         Rapporter 

                Kassören 

                Kassören redovisade gällande dom utställningarna som ägt rum 

                Strängnäs + 5.491.50:-, Hässleholm - 3.497:-, Skutskär/inoff + 6.234:- 

               Bestyrelserapport 

               Det är upprättat och inskickat en bestyrelserapport från det som hände i 

               Hässleholm ( hund som gjorde utfall) och inskickat till SKK. 

               Ut ifrån detta så färdigställer Anneli Strand en sekretariatväska med det 

               som behövs för att kunna upprätta rapporter på plats. 

               Anmälan 

               Beslut är taget i SKK:s utställningskommittè ang XXXX och styrelsen har 



               beslutat att skicka förfrågningsprotokoll till DN. 

               MH 

               Bekräftelse inskickad av Robin N att han tar ansvar för Nossebrobanan tillsammans 

               med Annette & Frida Lerjeus där Robin är sammankallande, han ska också redovisa 

               1 ggr per halvår. Kontrakt ska skrivas med Annette& Frida. 

§27.        Skrivelser 

               Inkommit från Kristina Truedsson angående avsägelse som Internationell Kontakt 

               Skrivelsen finns som bilaga som förklarar varför hon avsäger sig. Ordförande är nu 

               SLBK:s internationella kontakt 

§28.        Övrigt 

               Hot mot styrelsemedlemmar i form av anonyma telefonsamtal. Kontakt har tagits 

               med Föreningskommittèn hur klubben ska hantera detta, då FK ser mycket allvarligt 

               på det här så rekommenderas det att polisanmälas 

. 

              Varbergsspecialen har till dagens datum 27 hundar anmälda och styrelsen ser på hur 

              vi ska komma ut med mer information. 

§29.       Nästa möte 

              Ordförande tar i samråd med sekreteraren och beslutar när nästa möte ska äga rum. 

§30.       Mötet avslutat 

 

Vid protokollet                                                                              Justerare  

                 

 

                

 


